
Styremøter 2021



10. Mars Åpent styremøte

Saksliste:
1. Generell info og virtuell runde rundt bordet. Sjekkliste 

fra årsmøte.
2. Valg av nestleder.
3. Nittedal Miljødag.
4. Søppelryddekampanjen vår 2021. Info om 

søppelryddesøknad til Grønn Plattform ble avvist. Vi 
snakker litt sammen om veien videre.

5. Rv 4 - støttebrev til Naturvernforbundet.
6. Fremmedartsprosjektet. Søknad om støtte sendt.
7. Elvekraftverk. Sørge for vannføring ved strømbrudd. 

Status og vei videre.
8. Trasèvalg kloakkledning ut av bygda
9. Planarbeid Nittedal kommune for 2022-2034
10. Eventuelt

1. Deponiet i Hakadal
2. Batterifabrik i Lunner/Nittedal med utslipp til

Nitelva
3. Natur-restaurering

Beslutninger:
1. Underskrift av protokoll fra årsmøte (endring i brønnøysund?)
2. Randi Bang velges
3. Vårt bidrag: (8. mai)

• Stand: QR-kode (skrift) med link til medlemsinfo, vise hva vi er og hvorfor. 
Vippsnummer for kontingent.

• Elvevandring (fra Flammen)
• Turleder: Eric, Knut O, osv.

4. Søppelrydding vår 2021. Opprette dialog med bedrifter/næringsaktører langs elva 
(hjelp fra kommunen til informasjonsarbeid). Koordinering av ryddedugnad (andre 
organisasjoner, facebook, medlemseposter, etablere telefonliste). 
• Knut får 10 000 kr for investeringer. Keith og John Ivar går til innkjøp av båt. 
• Sjekk artskart på artsdatabanken for å unngå sårbare områder.

5. Vi kan støtte initiativet fra Naturvernforbundet
6. Fremmedartsprosjektet. Finansiering i boks.
7. Dialog opprettes med Løvenskiold.

• Minstevannføring fra Gjerdingen til Harestuvannet 
8. Kloakkledning trasevalg: Vi inviterte oss med i kommunen, ingenting hørt. Anders: 

Bekymringsmelding og be om informasjon/status for trasevalg. 
9. Kommuneplan revideres. Innspill til arealplan osv. (Riksvei/sløyfe rundt Mosenteret, 

jordvern, ). Frist var 22 februar, man kan be om utsettelse til 16. mars. 
Dialogkonferanse, spørreundersøkelse, etc i mars/april. Digitale møter og work-
shops. Kartfortelling. 

10. Eventuelt
• Deponiet i Hakadal: Vi snakket om landskapsendring, avrenning, degradering av 

kjemisk vannkvalitet, nedslamming av vassdrag, tap av biologisk mangfold i 
arealet, lagd dammer, gult/silt i vannet ved regnvær, utslipp av masser til 
Åsbekken på 3 tonn per år (sjekk). Kopi av konsesjon og monitorering / resultat 
bør etterspørres. Karl Jan følger opp og peker ut vei videre. 

• Batterifabrikk Lunner/Nitelva (sør for Harestuvannet). Knut H informerer.
• Naturrestaurering. Eric R. informerer.

Til stede: Randi Bang, Knut Olufsen, Knut 
Holager, Silje Iren Orli Gundersen, Karl Jan Aanes,
Anders Nermoen, Hans Martin Monrad, Lisa 
Redford, Keith Redford, Eric Roualet, John Ivar 
Rygge, Andreas Wessel, Anne Hilde Røsvik, Vidar 
Myhre 



Tidslinje for planprosess i Nittedal Kommune



Neste styremøte 

• Medlemsverving


